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Onderwerp:  Natuurlijk Boekel programma Groen 2025 – 2034   

Geacht bestuur ZLTO Boekel-Venhorst, 
 
Hartelijk dank voor uw brief en voor het doornemen van het programma. Fijn dat u de tijd heeft 
genomen om uw vragen en opmerkingen met ons te delen. U wijst op enkele tegenstrijdigheden 
in het plan. Hieronder gaan wij graag nader in op de genoemde punten.  
 
Vasthouden en verdampen van water 
Het planten van bomen (die voor verdamping zorgen) en het vasthouden van water (via 
bodemverbetering) zijn geen tegenstrijdige doelen, maar versterken elkaar juist. 
 
Bomen zorgen voor verkoeling door verdamping en schaduw, wat hittestress helpt verminderen. 
Tegelijk helpt een gezonde bodem om regenwater beter vast te houden, zodat bomen en planten 
ook in droge perioden voldoende vocht kunnen opnemen om te blijven verdampen en daarmee 
extra verkoeling te bieden. 
 
Zonder voldoende wateropslag lijden bomen en planten onder droogte, waardoor hun bijdrage 
aan een klimaatbestendige en leefbare openbare ruimte afneemt. 
 
Belevingswaarde bosgebieden verbeteren en extensief beheer 
De ambitie om bosgebieden robuuster en aantrekkelijker te maken voor recreatie én het invoeren 
van extensief beheer sluiten elkaar niet uit, maar vragen om maatwerk. In recreatiebossen 
investeren we in biodiversiteit, beleving en (recreatie)paden, terwijl we tegelijk natuur versterken 
door bijvoorbeeld dode bomen te laten liggen waar dat kan. Dode bomen zijn van groot belang 
voor insecten en andere soorten en dragen bij aan de biodiversiteit én het behoud van een 
gezond bos. 
 
We willen dat de bossen toekomstbestendig en duurzaam zijn, we willen daarom, om de 
toekomst van het bos te beschermen, de bossen revitaliseren, dat houdt ook in dat er keuzes 
gemaakt worden die tegenstrijdig lijken maar het niet zijn, dode bomen zijn namelijk een bron 
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voor insecten en dragen veel bij aan de biodiversiteit, ook dit is belangrijk voor het behoud van 
het bos. 
 
Extensief beheer betekent minder ingrijpen, maar veiligheid en toegankelijkheid blijven leidend. 
We begrijpen dat sommige meldingen niet altijd als zodanig zijn ervaren of opgepakt. Meldingen 
worden serieus genomen en we werken aan een betere balans tussen ecologisch beheer en 
regulier onderhoud met als doel om overlast te beperken.   
 
Daarom is er ook ambtelijk met u gesproken over een aangepaste manier van snoeien, waarvan 
wij verwachten dat deze zowel minder overlast veroorzaakt als beter bijdraagt aan de 
biodiversiteit. 
 
Beheersovereenkomst 
De gemeente staat nog steeds positief tegenover het voorstel om samen te werken aan het 
beheer van de houtsingels. Binnen zeer korte termijn zal ambtelijk worden gereageerd op uw 
opmerkingen over de beheerovereenkomst. 
Mocht blijken dat samenwerking in deze vorm toch niet haalbaar is, dan zullen wij, zoals 
besproken, op een andere manier invulling geven aan het beheer van de houtsingels. 
 
Wij hopen u hiermee voorlopig voldoende te hebben geïnformeerd. Mocht u verdere vragen of 
opmerkingen hebben, dan gaan wij uiteraard graag met u in gesprek. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Burgemeester en wethouders van Boekel, 
namens dezen, 
 
Stefanie van Alphen 
 
 
 
 
 
 


